
coNsrlrul JUDETEAN BUZAU

PROCES - VERBAL
incheiat in gedinta ordinari a

Consiliului Judetean Buziu
din data de 23 iul ie 2O1O

Lucrdrile gedintei sunt conduse de domnul Mocanu Victor -
Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu.

La lucr5rile gedintei participd : vicepregedintii Consiliulu i
Judetean DrSgoi Emil ian gi Manolescu Ceci l ia gi consi l iedi judeteni,
Barna Mariana, Bodea Gheorghe, Bita Adrian, Baciu Gabriel, Cirlan
Gheorghe, David $tefan, Dobric5 Dumitru, Ene Dumitru, Enescu
Liviu Adrian, Faifer Ioan, Ghinioiu Constantin, Il ieg Alina,
Istrate $tefan, Ivagcu D5nut, Mateegescu Ioan - Caton, Munteanu
Sorin, Munteanu Mariana Anuta, Mocanu Liviu Mihail,Neagu
Petre Emanoil, Olariu Vasile, Popescu D. Ion, Pitig Cornel,
Podeanu Aurelian, R?nciog Dan, Rogioru Claudia - Cecilia, Scdntei
Faustin - Doru,Tudor Mariana - Carmen, Voicu Constantin .

Au absentat: - Burducea Adrian, Vioiu Cristinel - Nicolae
aflati in concediu de odihnS.

*

La lucrSrile gedintei mai participd doamna Dumitra Drdghici -
Secretarul Judetului, doamna Oprea Mirela - director executiv al
Directiei juridice gi administratie public5 localS a Consiliului
Judetean, domnul Liviu Ciolan - director al Directiei economice a
Consiliului Judetean, Lungu Constantin director executiv al
Directiei pentru administrarea patrimoniului gi investiti i a
Consi l iului Judetean Buz5u.

*

De asemenea, la lucrdrile gedinlei mai particip5 reprezentanli
ai presei, radiourilor 9i posturilor locale de televiziune,



reprezentanti ai unor partide, precum gi ai uner organizatii
neg uverna mentale.

*

Domnii consilieri au fost convocati la gedinta ordinard prin
convocare scris5 cu num5rul de inregistrare 6685/19.07.20L0.

t<

in deschiderea lucr5rilor gedinlei ordinare a Consiliului
Judetean BuzEu, domnul Pregedinte al Consiliului Judetean
Mocanu Victor, a spus:

- Bund dimineata gi bine ati venit la gedinta ordinar5 a
Consi l iului Judetean din 23 iul ie 2010.

in temeiul art. 94, alin. (1), din Legea nr. 2L5/2OOL a
administratiei publice locale, republicatS,cu modific5rile gi
compfet5rile ulterioare, prin Dispozitia Pregedintelui nr. 279 din 16
iulie 2OL0, Consiliul Judetean Buz6u a fost convocat ast5zi, 23
iul ie d.c.,  in gedintd ordinarS.

La gedint5 sunt prezenti 30 de consilieri judeteni
Lipsesc motivat 2 consilierl judeteni: Burducea Adrian,

Vioiu Cristinel - Nicolae - aflati in concediu de odihnS.

$edinta este legal constituit5 gi igi poate desf5gura lucrdrile.
*

in conformitate cu prevederile art. 57 alin.(5) din
Regulamentul de organizare gi functionare a Consiliului Judetean
Buzdu 9i ale art. 42 din Legea nr. 2L5/2OOL a administraliei
publice locale, republicatS, cu modific6rile gi complet5rile
ulterioare, procesul-verbal al gedintei Consiliului Judetean Buzdu
din data de 25 iunie d.c., a fost afigat pe site-ul Consiliului
Judetean BuzEu, domnii consilieri avdnd astfel posibilitatea sE
verifice corectitudinea interventiilor din cadrul gedintei.

DacE nu sunt alte obseruatii, supun aprob5rii prin vot,
procesul-verbal al gedintei ordinare a Consiliului Judetean Buz5u
din 25 iunie a.c.

Supus la vot, procesul verbal al gedintei din data de 23 iulie
a.c. a fost aprobat cu 31 voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti la gedint5 gi Pregedintele Consiliului Judetean.



Pentru gedinta de astdzi vd propun urmdtoarea ordine de zi=

I. PROIECTE DE HOTARARI PRIVIND:

1. Rectificarea I a bugetului propriu al judetului Buzdu pe
anuf 20LO;

2. Rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul
2010 al Directiei Generale de Asistentd SocialS gi Proteclia
Copilu lu i  Buz5u ;

3. Rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuiell pe anul
2010 al Directiei Judetene pentru Evidenta Persoanelor Buzdu;

4. Rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul
2010 al centrului de Integrare prin Terapie ocupalionalS Rm.
Sdrat;

5. Rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul
20L0 al Bibliotecii judetene ,,Vasile Voiculescu" BuzEu;

6. Rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul
2010 al Centrului judetean pentru Conservarea gi Promovarea
Culturii Traditionale,,Chircu Menelag" Buzdu;

7. Rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul
2ALO al Muzeului Judetean ,,A1. I. Odobescu" Buzdu;

8. Rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul
2010 al Teatrului , ,George Ciprian" Buz5u;

9. Rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul
2010 al $col i i  Populare de Arte gi Meseri i  Buzdu;

1O. Rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul
2010 al Centrului Judetean de Resurse gi Asisten!5 EducalionalS
BuzEu;

11' Rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul
2010 al Centrului gcolar de Educatie Incluziv5 Buz5u;

12. Rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul
2010 al $col i i  de Arte gi Meseri i  Buz5u;



13. Rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul
2010 al Liceului pentru Deficienti de Vedere Buzdu;

14. Rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul
2010 al $colii de Arte 9i Meserii Rm. Sdrat;

15. Rectificarea I a bugetului de venituri 9i cheltuieli pe anul
2OL0 al Camerei Agricole Judetene Buzdu.

16. Aprobarea documentatiei' tehnico-economice pentru
,,Reabilitarea Centrului de Asistent5 Medico-SocialS Pogoanele,
judetul Buzdu", pentru stabilirea contributiei Consiliului judetean
Buz5u gi asumarea responsabilit5tilor acestuia la promovarea
proiectului in cadrul Programului Operational Regional 2OA7-2013,
Axa prioritar5 3,,imbundt5lirea infrastructurii sociale", Domeniul
major de interuentie 3.2,,Reabilitarea/modernizarea / dezvoltarea gi
echiparea infrastructurii serviciilor sociale" form5 revizuit5 gi
actualizatS - ;

L7. Aprobarea documentatiei tehnico-economice pentru
,,Extindere clSdire cu dotdrile corespunzHtoare gi modernizare
utilit6ti la Centrul $colar de Educatie Incluzivd Buzdu", pentru
stabilirea contributiei Consiliului judetean BuzEu gi asumarea
responsabilitdtilor acestuia la promovarea proiectului in cadrul
Programului Operational Regional 2AO7-20I3, Axa prioritar5 3
imbundt5girea infrastructurii sociale-form5 revizuitd gi actualizat6

18. Aprobarea documentatiei tehnico-economice pentru
,,Extindere clSdire cu dot5rile corespunz5toare gi modern izare
utif itdti la Liceul pentru deficienti de vedere Buzdu", pentru
stabilirea contributiei Consiliului judetean BuzEu gi asumarea
responsabilit5tilor acestuia la promovarea proiectului in cadrul
Programului Operational Regional 2007-20L3, Axa prioritard 3
tmbunSt5girea infrastructurii sociale-formd revizuit5 gi actualizat5

19. Aprobarea documentatiei tehnico-economice pentru
,,Extindere cl5dire cu dotdrile corespunz5toare gi modernizare
utilitdti la $coala SpecialS nr. 2 Buzdu", pentru stabilirea
contributiei Consiliului judetean Buz5u 9i asumarea
responsabilitdtilor acestuia la promovarea proiectului in cadrul
Programului Operational Regional 2007-20L3, Axa prioritard 3
imbunStSlirea infrastructurii sociale form6 revizuitH gi
actualizatd - ;



20. Aprobarea documentatiei tehnico-economice pentru
,,Modernizarea Ambulatoriului de Specialitate Integrat Spitalului
Judetean de Urgent5 Buzdu", pentru stabilirea contributiei
Consiliului judetean BuzEu gi asu marea responsabilit5tilor acestuia
la promovarea proiectului in cadrul Programului Operational
Regiona | 2OO7 -2OL3, Axa prioritard 3 imbun5tdgirea
infrastructurii sociale - formd revizuitd gi actualizatd - ;

21-. Modificarea HotSrdrii Coqsiliului Judetean Buz6u nr.
73/20L0 privind aprobarea promovErii cererii de finantare pentru
proiectul, ,Restaurarea Bibl ioteci i  judetene,,Vasi le Voiculescu"
BuzdtJ" , in cadrul Programului Operational Regional 2OA7 -20L3,
Axa prioritard 5 ,,Dezvoltarea durabilS gi promovarea turismului",
Domeniul major de interventie 5.1 Restaurarea gi valorificarea
durabild a patrimoniului cultural, precum gi crearea/modernizarea
infrastructu ri lor conexe.

22. Darea in administrarea Ministerului Justitiei a terenului
proprietate publicd a judetului Buzdu, in suprafat5 de 2.978 mp.,
situat in municipiul Buzdu, B-dul Nicolae B5lcescu, nr. 40;

23. Completarea Planului de achiziti i publice al Consiliului
judetean Buz5u Tn anul 2OLO;

24. Aprobarea documentului strategic ,,Master Plan - Plan de
investitii pe Termen Lung pentru perioada 2008 2038 privind
Sistemul de management integrat al degeurilor Tn judetul Buzdu" -
formE revizuit6.

25. Punerea la dispozi\ia proiectului ,,Sistem de management
integrat al degeurilor in judetul Buzdu" a unui teren aflat in
proprietatea publicS a judetului BuzEu, in vederea realizdrii
obiectivului de investitii ,,Statie de compostare degeuri Bentu";

26. Aprobarea avizelor date de comisia tehnic5 de amenajare
a teritoriului gi urbanism in data de 21 iulie 2AL0;

II. INFORMARI, NOTE, INTERPELARI

Supun aprob5rii ordinea de zi astfel enuntatS.



Supusd la vot, ordinea de zi a fost aprobat5 cu 31 voturi
,,pentru" de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedintd gi
Pregedintele Consi l iului Judetean.

Proiectele de hot516re inscrise pe ordinea de zi astfel
aprobatS, au fost analizate gi discutate in gedintele comisiilor de
special i tate din zi lele de L9, 20, 2L gi 22 iul ie a.c. Toate
documentele le aveti la mape, aga cd vd propun sd trecem la
desfdgurarea lucr5rilor gedintei.

1. La proiectul de hotdr6re privind rectificarea I a bugetului
propriu al judetului Buz6u pe anul ZOLO, sunt interventii?

Nu au fost interventii. Proiectul de hotirdre, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu.

2. La proiectul de hotdr6re privind rectificarea I a bugetului
de venituri gi cheltuieli pe anul 20L0 al Directiei Generale de
Asistent5 SocialS gi Protectia Copilului Buz5u, sunt propuneri?

Nu au fost propuneri. Proiectul de hot5rdre, supus la vot a
fost aprobat cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti pi Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu
( doamna Rogioru Claudia nu a votat fi ind sub incidenta art.46
al in.(1) din Legea 2L5/2OOL). 

*

3. La proiectul de hot5r6re privind rectificarea I a bugetului
de venituri gi cheltuieli pe anul 2010 al Directiei Judetene pentru
Evidenta Persoanelor Buz5u, sunt observatii?

Nu au fost observatii. Proiectul de hot5rdre, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u.

4. La proiectul de hot5r6re privind rectificarea
de venituri  gi cheltuiel i  pe anul 2010 al Centrului de
Terapie OcupationalS Rm. S5rat, sunt propuneri.

I  a bugetului
Integrare prin



7

Nu au fost propuneri. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judegean Buz5u.

*

5. La proiectul de hot5r6re privind rectificarea I a bugetului
de venituri  gi cheltuiel i  pe anul 2010 al Bibl ioteci i  judetene,,Vasi le
Voiculescu" Buzdu, sunt interventii?

Nu au fost intervenlii. Proiectul de hot5r6re, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu.

6. La proiectul de hot5r6re privind rectificarea I a bugetului
de venituri gi cheltuieli pe anul 2010 al Centrului judegean pentru
Conservarea gi Promovarea Culturii Traditionale ,,Chircu Menelag"
Buzdu, sunt observatii.

Nu au fost observatii. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu.

7. Sunt interventii la proiectul de hotdr6re privind
rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul 2010 al
Muzeului Judetean ,,A1. I. Odobescu" Buzdu?

Nu au fost interventii. Proiectul de hot5r6re, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u.

8, La proiectul de hotdr6re privind rectificarea I a bugetului
de venituri gi cheltuieli pe anul 2010 al Teatrului ,,George Ciprian"
BuzEu sunt propuneri?

Nu au fost propuneri. Proiectul de hot5r6re, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u.



9. Sunt observatii la proiectul de hotSr6re privind rectificarea
I a bugetului de venituri  gi cheltuiel i  pe anul 2010 al Scol i i
Populare de Afte gi Meserii Buzdu?

Nu au fost observatii. Proiectul de hot5rSre, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u.

10, Sunt interventii la proiectul de hot5r6re privind
rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul 2010 al
Centrului Judetean de Resurse gi Asistent5 EducationalS Buz5u?

Nu au fost interventii. Proiectul de hot5r6re, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu.

*

* *

11. La proiectul de hotSrSre privind rectificarea I a bugetului
de venituri  gi cheltuiel i  pe anul 2010 al Centrului $colar de
Educatie Incluziv5 Buz5u sunt interventii?

Nu au fost interventii. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u.

L2. La proiectul de hotdrdre privind rectificarea I a bugetului
de venituri  gi cheltuiel i  pe anul 2010 al Scol i i  de Arte gi Meseri i
Buzdu, sunt interventii?

Nu au fost intervenlii. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u.

13. La proiectul de hot5rdre privind
de venituri  gi cheltuiel i  pe anul 2010 al
de Vedere Buz5u, sunt observatii?

rectificarea I a bugetului
Liceului pentru Deficienti
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Nu au fost observatii. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u.

14. La proiectul de hotir6re privind rectificarea I a bugetului
de venituri gi cheltuieli pe anul 2010 al $colii de Arte gi Meserii
Rm. S5rat, sunt interventii?

Nu au fost interventii. Proiectul de hot5rdre, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u.

15. Sunt propuneri la proiectul de hot5rdre privind
rectificarea I a bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul 2010 al
Camerei Agricole Judetene Buzdu?

Nu au fost propuneri. Proiectul de hot5r6re, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu.

Vd informez cE la proiectele de hotir6re de la punctele 16 -
20 mi-am insugit amendamentul formulat in comisii privind
imputernicirea Pregedintelui Consiliului Judetean Buz5u de a stabili
prin dispozitie, modific5ri in componenta echipelor de monitorizare
a proiectelor, in sensul complet5rii astfel: ,,in cazul constatdrii unor
situatii deosebite (deces, concediu ingr:ijire copil, incetare raport
de serviciu, cauze medicale de lung5 duratS, etc.), cu informarea
ulterioard a Consiliului Judetean Buzdu".

16. Vd supun votului proiectul de hotdrdre privind aprobarea
docu mentatiei tehnico-economice pentru,,Reabilitarea Centrului de
Asistent6 Medico-SocialS Pogoanele, judetu I Buzdu" , pentru
stabilirea contributiei Consiliului judetean BuzSu gi asumarea
responsabilitdtilor acestuia la promovarea proiectului in cadrul
Programului Operational Regional 2007-20L3, Axa prioritar5 3
,,imbunEtdgirea infrastructurii sociale", Domeniul mijor de
interventie 3.2 ,,Reabilitarea/modernizarea/dezvoltarea gi
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9rechiparea infrastructurii servicii lor sociale" form5 revizuitd
actualizatS, cu amendamentul insugit.

Proiectul de hotdrdre, supus la vot a fost aprobat cu 31
voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri judeteni prezenti
Pregedintele Consi l iului Judetean Buz5u.

*

*  * ,

L7. Supun la vot proiectul' de hotdrdre privind aprobarea
documentatiei tehnico-economice pentru,,Extindere clSdire cu
dotdrile corespunz5toare gi modernizare utilit5ti la Centrul $colar
de Educatie Incluzivd Buzdu", pentru stabilirea contributiei
Consiliului judetean Buz5u gi asumarea responsabilit5tilor acestuia
la promovarea proiectului in cadrul Programului Operational
Regiona | 2OO7 -20L3, Axa prioritard 3 imbundt5girea
infrastructurii sociale formd revizuit5 gi actualizatS, cu
amendamentul insugit.

Supus la vot, proiectul de hotdrdre a fost aprobat cu 31 de
voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri judeteni prezenti gi
Pregedintele Consi l iului Judetean 

*BuzHu.

18. Supun la vot proiectul de hot5r6re privind aprobarea,
documentatiei tehnico-economice pentru ,,Extindere clSdire cu
dotdrile corespunz5toare gi modernizare utilitdti la Liceul pentru
deficienti de vedere Buzdu", pentru stabilirea contributiei
Consiliului judetean Buz5u gi asumarea responsabilit5tilor acestuia
la promovarea proiectului in cadrul Programului Operational
Regiona | 2OO7 -20L3, Axa prioritard 3 f mbundtSlirea
infrastructurii sociale form5 revizuiti gi actualizatS, cu
amendamentul insugit.

Proiectul de hot5r6re, supus la vot a fost aprobat cu 31 de
voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri judeteni prezenti Si
Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu.

de
9i
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19. Supun votului proiectul de hot5rdre privind documentatiei
tehnico-economice pentru ,,Extindere cl5dire cu dotdrile
corespunzdtoare gi modernizare utilitdti la $coala SpecialS nr. 2
Buzdu", pentru stabilirea contributiei Consiliului judetean BuzEu gi
asumarea responsabilit5tilor acestuia la promovarea proiectului in
cadruf Programului Operalional Regional 2007-2013, Axa prioritar5
3 imbun6tSgirea infrastructurii sociale form6 revizuitd gi
actualizatS, cu amendamentul insugit.

Supus la vot, proiectul de hotdr6re a fost aprobat cu 31 de
voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri judeteni prezenti gi
Pregedintele Consiliului Judetean Buziu.

20. Vd supun votului proiectul de hotdr6re privind aprobarea
documentatiei tehnico-economice pentru ,,Modernizarea
Ambulatoriului de Specialitate Integrat Spitalului Judetean de
Urgent6 Btrzdu", pentru stabilirea contributiei Consiliului judetean
Buzdu gi asumarea responsabilitdtilor acestuia la promovarea
proiectufui in cadrul Programului Operational Regional 2007-2013,
Axa prioritarH 3 tmbundtdgirea infrastructurii sociale-formE
revizuit5 gi actu alizatl, cu amendamentul ?nsugit.

Proiectul de hotdr6re, supus la vot a fost aprobat cu 31 de
voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri judeteni prezenti gi
Pregedintele Consiliului Judetean Buziu.

2L. Sunt interventii la proiectul de hot6rSre privind
modificarea Hotd16rii Consiliului Judetean BuzEu nr. 73/2Ot0
privind aprobarea promovdrii cererii de finantare pentru proiectul
,,Restaurarea Bibliotecii judetene ,,V. Voiculescu" Buz6t)", in cadrul
Programului Operational Regiona, 2007-20t3, Axa prioritard 5
,,Dezvoltarea durabilS gi promovarea turismului", Domeniul major
de interuentie 5.1 Restaurarea gi valorificarea durabilS a
patrimoniului cultural, pr€cum gi crearea/modernizarea
infrastructu ri lor conexe?



t2

Nu au fost interventii. Proiectul de hot5r6re, supus la vot a
fost aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u.

22. Vd consult dacd sunt observatii la proiectul de hotdr6re
privind darea in administrarea Ministerului Justitiei a terenului
proprietate public5 a judetului Buzdu, Tn suprafat5 de 2.978 ffip.,
situat in municipiul Buzdu, B-dul Nicolae BSlcescu, nr. 40?

Nu au fost observatii. Proiectul de hot5rdre, supus la vot a
fost aprobat cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu ( 1
abtinere - Tudor Mariana).

Domnul Mocanu Victor: - Multumesc Consiliului Judetean
care a avut ingelepciunea sE aprobHm aceasti hotdr6re. Acolo nu
vom face supermarket, vom face un obiectiv de care comunitatea
buzoian5 are nevoie. Este bine cd am dat aceastd m6n5 de ajutor
pentru realizarea obiectivului. VH multumesc.

23. Supun votului proiectul de hotSrdre privind completarea
Planului de achizit i i  publ ice al Consi l iului judetean Buz6u in anul
20L0, cu precizarea c5 am luat act de propunerea Comisiilor
buget-finante gi urbanism de amdnare pentru gedinta urmdtoare
de Consiliu judetean. Orice am6nare de acest gen nu duce dec6t la
tergiversarea unor lucruri gi nerealizarea la timp a lor. Aici este
vorba de pasajul pe care trebuie s5-l realizdm in comuna
Pietroasele - Drumul Vinului gi realizarea unor podete gi podigti de
intrare in curgile cetdtenilor pe unde trece drumul de modernizare
a turismului din judetul Buz5u - Drumul Vinului.

Doamna Tudor Mariana: - Domnule Pregedinte, noi nu am
spus cE suntem impotriva complet5rii programului de achiziti i. Dar
uitati-v5 gi dumneavoastrd sunt doud pagini, avem un raport gi un
tabel. Am cerut gi noi nigte completdri.
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Domnul Mocanu Victor: - Si nu vi s-au dat? noi discutim
de at6ta timp, ne-am insugit gi proiectul pentru realizarea
pasaju lu i.

Domnul Voicu Constantin: - Noi am cerut detalii. Nu s-a
gtiut ce inseamnd lucrdri conexe. Nu s-au dat explicatii in comisie
Tn ce constS aceste lucrdri conexe. La urmdtorul punct am cerut gi
acolo explicatii cum s-a ajuns la aceastd valoare. Sd nu se
inteleag5 cE avem ceva impotrivE. Dati-ne detalii. S-au cerut in
comisie gi nu s-au dat.

Domnul Mocanu Victor: - Nu vreau sE mai facem speculatii
de acest g€f,, cd nu am avut timp. Ati avut dou5 gedinte de
comisie. La prima comisie v-ati pronuntat cE nu ati avut aceste
materiale. La a doua comisie ati cerut preciz5ri gi nu vi s-au dat?

Domnul Voicu Constantin: - La a doua comisie s-a
prezentat acest material.

Domnul Mocanu Victor: - Doamna DrSghici am avut
dosarul complet de c6nd a inceput dezbaterea in comisii?

Doamna Dumitra Drdghici: - Da am avut dosarul complet
ins5 d6npii au avizat proiectele de hotdrdre in dou5 gedinte de
comisii. In prima comisie au avizat acele proiecte de hotdr6re
privind fonduri europene gi in cea de - a doua comisie s-au
discutat celelalte proiecte de hot6r6re.

Doamna Tudor Mariana: - Am o rugdminte. Proiectele de
hot5r6re trebuie puse la dispozitie cu cel putin 3 zile ?nainte sE le
putem studia, domnule Pregedinte.

Domnul Mocanu Victor: - Doamna consilier sunt nigte
chestiuni pur tehnice. Avem ceva impotriv5 sE nu facem pasajul,
sau nu vrem sE facem pasajul?

Domnul Voicu Constantin: - Domnule Pregedinte dac5 nu
ni s-a spus exact despre ce este vorba.

Cerdnd permisiunea sd intervinS, doamna Dumitra DrSghici
a spus:
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- Domnule Pregedinte chiar eu am precizat cE este vorba de
triplarea numErului de podete de intrare spre propriet5lile
oamenilor ca urmare a extinderii intravilanului localit6tilor de pe
traseu, realizdrii de noi constructii de c6nd s-a realizat proiectul
tehnic respectiv,2005-2006 gi pdnd in prezent. Deci este o
adaptare la situatia de fapt. 9i cd in leg5tur5 cu aleile de la
Monteoru este vorba de realizarea unei lucr5ri privind scurgerea
apelor pluviale, care nu a fost prev5zut5 gi cE dat fiind faptul cd
topongmia terenului o cere, trebuie fdcutS. Acestea sunt
explicatii le. Nu gtiu dacd domnul Lungu poate face alte precizdri.

Domnul Lungu Constantin: - Ar mai fi de completat o
alunecare de teren inspre Ciolanu care la fel s-a produs ulterior
intocmirii proiectului, dar problema de fond este urmitoarea:
proiectul a fost realizat Tn 2005, situatia din 2005 nu mai
corespunde cu cea din 2009. Exact cum ati spus gi
dumneavoastr5 anterior sunt foarte multe podege de acces la noile
proprietiti create. Este o problemd foarte simplS. DacE este
nevoie sd prezent5m o evaluare a fiec5rei lucr5ri in parte, o vom
face. Noi avem o evaluare a fiecdrei lucrdri in parte pentru cd
altfel nu se ajungea la aceastS valoare. Nimeni nu se joaci cu
aceste valori.

Domnul Voicu Constantin: - Domnule pregedinte,
documentele le-am cerut noi dupd ce s-a linut comisia gi ni s-a
spus cd persoana care se ocup5 este in concediu. Deci tot nu le-
am avut. c5 am cSpStat de la dumneavoastrS, dupS comisie,
cdteva detalii, asta nu era suficient. De ce nu putem sd gtim exact
despre ce este vorba? Am cerut nigte detalii.

Domnul Mocanu Victor: - Ce detalii dorili sE gtili?

Domnul Faifer roan: - Domnule Pregedinte, in rubricd se
spune ,,lucr6ri conexe" gi aici in loc de modernizare infrastructur|
ar putea s5 fie enumerate exact podele, etc.

Domnul Mocanu Victor: - Astea sunt.

Doamna Tudor Mariana:- Vrem doar sE gtim ce este in
spatele acestui proiect de hotdr6re, domnule Pregedinte, este at6t
de greu?
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Domnul Baciu Gabriel: - Este rea credintS.

Domnul Mocanu Victor: - Obiectivul merge inainte, nu pot
sE incep sE finalizez ceva dac5 ?n spate, in laterale nu fac ce
trebuie.

Doamna Tudor Marianar - $i dac5 ne dati gi noud detalii le
astea e greu domnule Pregedinte? Deci nu avem acces la aceste
documente domnule Pregedinte?

Domnul David $tefan: - Domnule Pregedinte, stimati colegi
se poate merge in teren. Domnule consilier Voicu ati fost in CTE
ati vdzut proiectul privind pasajul de la Pietroasele. Termenul de
finafizare al acestui proiect este 20 noiembrie 2OLL. Ce probleme
speciale sunt?

Domnul Ghinioiu Constantin: - Pentru c5 s-a creat aceast6
discutie mie mi se pare corect sE se analizeze foarte atent
problema fiind vorba de nigte sume mari. La lucrdrile de
modernizare este vorba de 877 de mii de euro, deci nu este o
sumS de neluat in seam5, iar la podigti este 58 de mii de euro. Eu
v-ag propune sE mai facem o comisie specialS gi o gedint5
extraord inard s6ptdmdna viitoare.

Domnul Mocanu Victor: - Domnule consilier judetean sunt
dispus sE facem in fiecare zi c6te g comisie, dar haideti sE mearg5
fucrurife inainte, nu puneli trilndfeea_)z ce avem de f5cut. Nu
puneti fr6n5 lui Mocanu, puneti f/6nd locuitorilor acestui judet.

Doamna Tudor Mariana: - Dumneavoastr5 puneti frdnS
nepun6ndu-ne la dispozitie documentele pe care le cerem. Nu
vreti sE ne puneti la dispozitie aceste documente.

Domnul Mocanu Victor: - Doriti o altE comisie ? Cdnd vreti
s5 fie? Constructorul este mobilizat acolo gi realizeaz6 obiectivul in
parametrii in care am inchelat contractul gi in termen gi calitativ.
Ceea ce vrem noi sd facem astSzi, sE oprim acest lucru nu este
bine. Facem aga cum vreti dumneavoastr5, facem o comisie. CAt
vreti sE lucreze comisia?
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Domnul Ghinioiu Constantin: - O jumdtate de ord sE ni se
dea acele date.

Domnul Mocanu Victor: - Oprim acum gedinta o jumdtate
de ord gi vd documentati.

Domnul Ghinioiu Constantin: - Nu domnule, nu ati inteles
nimic. Ca sE ne poatd pune la dispozitie documentele, asta
inseamn5 m6ine, poimdine gi sE se fac5 o gedint5 extraordinar5.

Domnul Mocanu Victor: - Deci cdt timp vreti sd lucreze
comisia.

Domnul Ghinioiu Constantin: - Atdta timp cdt putem
analiza documentele.

Domnul Mocanu Victor: - O lunS?

Domnul Ghinioiu Constantin: - Nu, o or5 maxim.

Domnul Mocanu Victor: - Deci vE rog, noi constituim
aceste comisii, data trecut5 am constituit o comisie privind
verificarea obiectivului Maternitate, am dat dispozitie, eu agtept in
continuare rapoftul acestei comisii pentru al prezenta in plenul
Consiliului Judetean. VEd cE deja a trecut o lun5 de zile gi nu s-a
intSmplat nimic. Mai agtept o lund de zile dar cred cd nu trebuie sE
agteptdm ani. Aici cred cd este rea voint5. Acum s-au vdzut toate
documentele, cd sunt albe cb sunt negre scrieti in raport. Dar a
am6na 9i a tergiversa lucrurile este d6unitor pentru ceea ce
suntem noi trimigi aici sE facem, in acest organism.

Deci constituim o comisie care sE lucreze luni gi marti,
domnule consi l ier Ghinioiu?

Domnul Ghinioiu Constantin: - Toate comisiile sd studieze
aceste documentele ca la o gedint5 ordinarS.

Domnul Mocanu Victor: - Deci gedinte ordinard din 31
august doriti?

Supun la vot proiectul de hot5r6re.
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Nu au mai fost alte interventii. Supus la vot, proiectul de
hotdr6re a fost respins intrucdt a intrunit 13 voturi ,,pentru"
(Baciu Gabriel, Dobricd Dumitru, Neagu Petre Emanoil, Pitig
Cornel, Munteanu Mariana - Anuta, Rinciog Dan, Bodea Gheorghe,
Barna Mariana, Rogioru Claudia, David $tefan, Cirlan Gheorghe,
Ivagcu D5nut gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz6u) gi 18
voturi impotrivH (Dr6goi Emilian, Manolescu Cecilia , Bita Adrian,
Ene Dumitru, Enescu Liviu Adrian, Faifer Ioan, Ghinioiu
Constantin, Il ieg Alina, Sc6ntei Faustin - Doru, Tudor Mariana
Carmen, Istrate $tefan, Matee$escu Ioan Caton, Munteanu
Sorin, Mocanu Liviu Mihai, Voicu Constantin, Popescu D. Ion,
Olariu Vasi le, Podeanu Aurel ian).*

24. Ve supun votului proiectul de hotdr6re privind aprobarea
documentului strategic,,Master Plan - Plan de investiti i pe Termen
Lung pentru perioada 2008-2038 privind Sistemul de management
integrat al degeurilor in judetul Buzdu" - formS revizuit5.

Domnul Mocanu Victor: - Aga cum v-am promis in fiecare
gedint5 a Consiliului Judetean, p6nd la aprobare, vom introduce pe
ordinea de zi acest proiect de hot6r6re.

Nu au mai fost alte interventii. Proiectul de hot6rdre, supus la
vot a fost respins intrunind numai 13 voturi ,,pentru" (Baciu
Gabriel, DobricS Dumitru, Neagu Petre Emanoil, Pitig Cornel,
Munteanu Mariana - Anuta, Rinciog Dan, Bodea Gheorghe, Barna
Mariana, Rogioru Claudia, David $tefan, Cirlan Gheorghe, Ivagcu
Ddnut gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u) gi 16 voturi
,,impotrw6" (Drdgoi Emilian, Manolescu Cecilia , Bita Adrian, Ene
Dumitru, Enescu Liviu - Adrian, Faifer loan, Ghinioiu Constantin,
Il ieg Alina, Scdntei Faustin - Doru, Tudor Mariana Carmen,
Istrate $tefan, Mateegescu Ioan Caton, Munteanu Sorin,
Popescu D. Ion, Olariu Vasi le, Podeanu Aurel ian). Domnii
consilieri judeteni Voicu Constantin gi Mocanu Liviu - Mihail nu au
votat fi ind sub incidenta art.46 alin. 1 din Legea 2L5/200I.

Domnul David $tefan: - Stimati colegi consilieri este a treia
f un5, acum c6teva zile pe ecranul televizorului reprezentantu I
Guvernului in judetul Buziu solicita in mod public nevoia unui plan
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general de gestionare a degeurilor in judelul Buz5u. inc5 o datd
dumneavoastr5 nu doriti sE dezvoltdm un asemenea proiect in
judetul Buzdu. Judetul Buzdu pierde 35 de milioane de euro. Ve
intreb5m oameni buni, ce vreti sd faceti cu acest plan? Eu cred cE
am ajuns la limita rdbddrii gi rog media cu tot profesionalismul sd
informeze cetdtenii judetului Buz6u cum alegii judetului Buz5u
refuzd finantare externd.

Domnul Mocanu Victor: - Deci afirmatiile care se fac
privind indatorarea Consiliului Judetean sunt nigte aberatii cu A. in
acest proiect maximum maximorum Consiliul Judetean are
nevoie de 2,6O0 milioane de euro din care 600 de mii de euro este
contributia noastrd de 2o/o gi restul de 2 milioane de euro ar fi
vorba de nigte cheltuieli neeligibile. Restul sunt aberatii.

25. Supun la vot proiectul de hotHr6re privind punerea la
dispozitia proiectului ,,Sistem de management integrat al
degeurilor in judetul Buz5u" a unui teren aflat in proprietatea
public5 a judetului Buz5u, in vederea realiz5rii obiectivului de
investitii ,,Statie de compostare degeuri Bentu".

Nu au fost interventii. Proiectul de hot5rdre, supus la vot a
fost respins intrunind numai 13 voturi ,,pentru" (Baciu Gabriel,
Dobricd Dumitru, Neagu Petre Emanoil, Pitig Cornel, Munteanu
Mariana - Anuta, Rinciog Dan, Bodea Gheorghe, Barna Mariana,
Rogioru Claudia, David $tefan, Cirlan Gheorghe, Ivagcu D5nut gi
Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu) gi 16 voturi ,,impotrivf"
(Drdgoi Emilian, Manolescu Cecilia , Bita Adrian, Ene Dumitru,
Enescu Liviu Adrian, Faifer loan, Ghinioiu Constantin, Il ieg
Alina, Sc6ntei Faustin - Doru, Tudor Mariana Carmen, Istrate
$tefan, Mateegescu Ioan Caton, Munteanu Sorin, Popescu D.
Ion, Olariu Vasi le, Podeanu Aurel ian). Domnii  consi l ier i  judeteni
Voicu Constantin gi Mocanu Liviu Mihail nu au votat fi ind sub
incidenta art.46 alin. 1 din Legea 2L5/200L.
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26. Supun
avizelor date de
urbanism in data

Nu au fost
fost aprobat cu
judeteni prezenti

la vot proiectul de hotdr6re privind aprobarea
comisia tehnic5 de amenajare a teritoriului gi

de 2L iul ie 2010.

interventii. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a
31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri
9i Pregedintele Consiliului Judetean Buz6u

*

rr. TNFoRMART, NOTE, TNTERPELART

Domnul Mocanu Victor: - V-am inm6nat anterior inceperii
gedintei Nota cu privire la transferul managementului asistentei
medicale pentru Spitalul Judetean de Urgent5 Buzdu de la
Ministerul S5n5tdtii la Consiliul Judelean Buzdu. in acest sens, vH
consult dacd sunteti de acord cu punctul meu de vedere de
amdnare a perfect5rii protocolului p6n5 la achitarea datoriilor sau
desemnati un imputernicit al Consiliului Judelean Buzdu pentru
semnarea protocolului de predare-preluare.

Domnul Ghinioiu Constantin: - Domnule Pregedinte aici eu
sunt de aceeagi pdrere cu dumneavoastrS, s5-gi achite int6i toate
datoriile pe care le are, sd aducd pe linie de plutire spitalul pentru
cd am constat cE aici sunt nigte datorii extraordinare. Total
obf igatii 225 de miliarde lei vechi. Nu este o sum6 care sH poat5 fi
preluatH de Consiliul Judelean. Asta ar fi o catastrofS. int6i
Ministerul S5ndtdtii sd duc5 la 0 datoriile. Asta nu este
descentralizare ce se doregte.

Domnul David $tefan: - Este hot5r6rea Guvernului. Este
Guvernul du mneavoastrS.

Domnul Ghinioiu Constantin: - Nu conteazd, noi nu facem
parte din Guvern, suntem nigte consilieri judeteni. Dacd puneti
problema din punct de vedere politic, gregiti total.

Domnul David gtefan: - V5 cer cu tot respectul domnule
Pregedinte sH continuEm dialogul cu reprezentantii Spitalului
Judetean pentru nevoia de a recupera pe c6t posibil aceste datorii
gi in continuare sE gdsiti solulia pentru a prelua Spitalul Judelean.
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Judetul Buz5u nu poate s5 nu dispund de o unitate spitaliceasc5
de urgentd ?n contextul in care starea de sindtate a locuitorilor
judetului Buz5u nu este tocmai bun5.

Doamna Tudor Mariana: - Domnule Pregedinte solicit5m 5
minute pauz5 pentru a ne consulta.

Domnul Mocanu Victor: - Imediat. De la datoriile de 22L
miliarde lei vechi la 31 martie a.c. ,vedeti cH deja datorii le s-au
ridicat la 226 miliarde lei vechi la 30 iunie 2010. Deci in continuare
managementul acestei unit5ti este defectuos. Eu nu spun cH
aceste datorii s-au creat datoritd numai managementului
defectuos ci 9i a intregului sistem de decontare a prestatiilor
medicale. Dar acest lucru nu trebuie sE cad6 in r5spunderea gi
responsabilitatea altui organism care p6n5 acum nu a avut nicio
implicare in realizarea acestor datorii. Noi din punctul nostru de
vedere ne-am fdcut datoria vis-a-vis de unitatea spitaliceascd
Tntretin6nd gi modernizdnd in m5sura in care ne-au permis
fondurile financiare, interventie la obiectivele care au fost
proprietatea Consiliului Judetean. Dar sd preiei datorii de
asemenea volum mi se pare prea mult pentru un judet cu
posibilit5gile noastre financiare..

Doamna Munteanu Mariana Anuta: - Domnule
Pregedinte, dac5 imi permiteti ag vrea sH aduc la cunogtinta
membrilor Consiliului Judetean cd ?n afard de Legea care prevede
descentralizarea gi preluarea unitdtilor spitalicegti a apdrut acum
dou5 zile 9i un ordin de care nu gtiu dacE aveti cunogtint5 ?n
leg5turd cu aceste datorii. Deci, concret modalitatea de
transmitere gi de acoperire a acestor datorii. Spitalul Judetean a
transmis Directiei Sanitare, Casei de asigurEri gi Ministerului
S5ndtdtii situati acestor datorii pe care le are, gi pe care le are
justificat, pentru cE in momentul in care s-a intrat in aga - zisa
reformd sanitarS, s-d intrat cu datorii cu tot. Spitalul nu a fost in
postura unei societ5ti comerciale unde, in momentul in care s-a
fdcut un soi de reformd sH fie gterse datoriile. S-a mers cu aceste
datorii istorice care bineinteles au inregistrat dobdnzi la dobdnzi.
La momentul acesta eu v-ag propune sE desemnati un
reprezentant al Consiliului Judetean care sE demareze procedurile
de preluare, pentru c5, aga cum bine spuneati gi dumneavoastrd
domnule Pregedinte, aceast5 comunitate meritd sE aibd un sprij in
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in Consiliul Judetean pentru sHndtatea intregii populatii. gtiti
foarte bine cd spre deosebire de celelalte spitale care au fost
preluate de prim5rii deja, Spitalul Judetean este totugi st6lpul
asistentei de sdn5tate in acest judet. DacE Spitalul Judetean nu va
fi preluat, achitarea datoriilor va trena, pentru cH prioritate au
spitalele care sunt preluate de Consili i le Judetene gi vreau sd vd
mai spun ci aceste datorii de la 31 martie 2010 pdn6 la acest
moment, sunt acumulate gi prin dob6nzile pe care noi le d5m
creditorilor. Suntem in situatia ca , unii creditori afl6nd cE nu
suntem preluati 9i Guvernul nu vd veni cu acoperirea datoriilor, sE
blocheze fondurile Spitalului Judetean. VE rog ca in aceast5
gedintd sE ludm aceastd hotdr6re de a desemna pe cineva care sd
demareze aceste proceduri astfel incdt sd ddm un semnal pozitiv
gi sd putem sd urgent5m acoperirea datoriilor de cHtre Minister.
Este o situatie delicatd at6t pentru Spitalul Judetean, c6t gi pentru
populatia acestui judet gi vreau sd vd mai comunic cd in momentul
in care ne veti prelua 9i vom putea oarecum sd schimb5m gi
managementul dar gi structura Spitalului Judetean activitatea va
putea fi eficientizatd, gi aici vreau sE vE dau un amdnunt pe care
probabil nu-l cunoagteti niciunul dintre dumneavoastrd datorit5
faptului cd nu a fost spus sau mediatizat. Spitalul judetean gi
Directia de Sdn5tate au cerut Ministerului S5nit5tii o anumit5
structurd modificatd pentru spital const6nd in comasarea unor
sectii, diminuarea altora care nu erau eficiente etc. Vreau si vH
spun cE de la Ministerul SEnEtAtii, nu gtiu de c€, poate dintr-un
dezinteres din acesta pe ultima sut5 de metri, nu a venit aprobat5
aceastd structurd de care noi avem nevoie ca sE eficientiz5m
activitatea sectii lor Spitalului Judetean. Noi sperEm ca preludnd
Consiliul Judetean, Spitalul Judetean s5 putem sE vE transmitem o
structur5 eficientizat5 pe care sE o putem pune ?n practicd gi sd
putem sd obtinem de la Casa de Asigurdri nigte bani pe care s5-i
folosim mai bine pdn5 in momentul de fat5. Multumesc.

Doamna Tudor Mariana: - Acum putem lua o pauz5 de 5
minute pentru consultEri?

Domnul Mocanu Victor: - Da. Vreau ins5 sd vd mai spun cE
in suma de 226 miliarde lei vechi se aflS gi multe major5ri gi
penalit6ti pe care, in viziunea mea, nu cred cE ni se vor deconta
de la Casa de Asigur5ri de S5nState. Aceste penalit6ti vor r5m6ne
in sarcina celui care a preluat. Acest lucru nu s-a specificat nicdieri
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gi nici nu a fost comunicat. Spitalele care au fost deja preluate de
unitit i le administrative nu au avut datorii, sau nu au avut datorii
aga de mari. La Spitalul Judetean Buzdu este o situatie cu totul gi
cu totul aparte. Sunt unit5ti spitalicegti mai mari din tar6 care au
datorii mai mici dec6t Spitalul Judetean Buziu.

Vd consult dac5 sunteti de acord sd luim o pauzd de 5
minute?

Toti consilierii judeteni prezenti la gedint6 au fost de acord.
{'

DupE revenirea in sala de gedinte doamna Tudor Mariana a
spus: - Domnule Pregedinte, Tn urma consult5rii grupul consilierilor
judeteni PNL gi PDL au decis cE ar fi bine ca aceast5 preluare sH se
fac5 conform legii, iar ca persoan5 desemnat5 din partea
Consiliului Judetean ni se pare corect sE fie domnul Pregedinte
Mocanu pentru cd este un economist.

Domnul Mocanu Victor: - Eu v-am expus o chestiune vis-a-
vis de ce cred eu. V-am cerut dumneavoastr5 o p5rere.

Doamna Tudor Mariana: - V-am spus pdrerea noastrd
domnule Pregedinte.

Domnul Mocanu Victor: - Eu v-am rugat sd desemnati pe
cineva din rdndul dumneavoastr5 s5 fac5 acest lucru, sd demareze
procedura.

Doamna Tudor Mariana: Singurul in mdsur5 sunteti
dumneavoastrS.

Domnul Mocanu Victor: - Bineinteles cd cel care va fi
desemnat va veni in Consiliul Judetean gi va prezenta o form6 de
protocol de preluare a acestui obiectiv.

Doamna Dumitra Drighici Secretarul Judetului, cerdnd
permisiunea sE intervin5 a spus.

- Domnule Pregedinte din experienta altor judete (ne-am
informat gi noi) de regulS s-a desemnat unul dintre cei doi
vicepregedinti care are in coordonare activit5tile de sdndtate,
educatie gi celelalte pentru demararea procedurii de perfectare a
protocolului de predare preluare a Spitalului Judetean.
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Protocolul, dupi semnarea lui de cStre reprezentantii Directiei de
S5ndtate Publicd gi ai Consiliului Judetean, va fi adus in consiliu
spre aprobare. Deci cel care semneazd protocolul nu face dec6t,
procedural, o intermediere intre spital gi Consiliul Judetean, care ?n
ultimH instantd va aproba protocolul gi de asemenea, va aproba gi
preluarea managementului asistentei medicale.

Domnul Mocanu Victor: - Doamna Dr5ghici, cel care va fi
desemnat nu va semna acest protocol ci va veni in Consiliul
Judelean cu un proiect de protocol care sE fie supus aprob5rii.

Doamna Dumitra Drighici: - Domnule Pregedinte v-am
redat din experienta altor judete, cum au procedat. DacE vreti sd
procedati altfel, cum hotdr6ti a5a vom face.

Domnul Pregedinte, din punct de vedere legal, are alt5
optiune gi nu este viabil5 propunerea dumneavoastrS.

Domnul Voicu Constantin: - Aici spune cd imputernicitul va
semna protocolul de predare-preluare.

Domnul Mocanu Victor: - Chiar dacd exprimarea mea a
fost aga eu cred c5 ar fi corect sd nu-i d5m o responsabilitate aga
de mare imputernicitului.

Domnul Popescu D. fon: - Domnule Pregedinte, in acest
material sunt invocate dou5 documente: HotSrdrea Guvernului
529/20L0 gi o Ordonant5 de Urgentd 4B|ZOLO. Acest material l-am
primit la inceputul acestei gedinte gi ne cereti un punct de vedere
c6nd noi nu gtim ce spune aceast5 ordonantd.

Doamna Munteanu Mariana Anula: - Ag vrea sE fac
apel, la dumneavoastr5 gi la pres5 sE ne ajute cu posibilitatea de a
asigura medicului gef de la unitatea de primire urgente o locuint5
in acest orag pentru cd doamna doctor are un copil mic, pl5tegte
chirie, bond, va avea un salariu diminuat cu 25o/o, are un sot care
locuiegte in Ploiegti, iar Spitalul de Urgentd Ploiegti o agteapt5 cu
bratele desch ise.

Domnul Ghinioiu Constantin: - Asta este treaba prim5riei.
Primarul este al dumneavoastr6.
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Domnul Mocanu Victor: - DepSgim problema pusd in
discutia Consi l iului Judetean.

Doamna Dumitra Drighici: - Domnule Pregedinte avem gi
noi o propunere. Persoana desemnatd de dumneavoastr5
impreun6 cu executivul Consiliului Judetean, in spet5 eu, Directia
juridicS, Directia economicS, sH pregEtim protocolul, sd-l aducem
aici in plenul Consiliului Judetean Buzdu, s5-l prezentdm iar
Consiliul sd hot5rasc5

Domnul Podeanu Aurelian: - Eu cred cd s-a discutat fErd
sens in privinta acestui obiectiv care este de maxim5 important5.
Pdnd acum un an gi jum5tate am avut gi eu o functie care mi-a
permis sE gtiu ce se intdmpl5 acolo, ce nereguli au fost gi speram
in aceast5 hot5r6re care trebuie luat6 conform legislatiei. Cred cE
am deviat foarte mult de la importanta acestui pas pe care il va
face Consiliul Judetean. Trebuie sd gtiti foafte clar cE in momentul
de fatd Spitalul Judetean nu mai are un director economic
financiar. Realmente a trecut o jum5tate de o16 fdr5 sH luSm nici
m5car o decizie corect6. Trebuie fdcut acest pds, nu gtiu dac5
ast5zi, dar in c6teva zile va trebui sd sustinem preluarea acestui
spital cu toate consecintele, pentru cE dac5 acest lucru nu se va
int6mpla, criza din acest spital se va addnci. Nu gtiu, gi nu cred cd
pot sE fac un comentariu legat de managementul care a fost pdn5
acum o lun6 ins6 lucrurile treneazd de foarte mult timp. Consiliul
judetean trebuie sE i-a aceast5 m5sur5. Este un lucru care se
poate regla, trebuie sd se gi vrea. Mai departe dac5 se va prelua gi
vor fi iar5gi pugi sd conduci Spitalul Judetean oameni care sunt
cunogtinte, cumetri gi aga mai departe, cum se intdmplS la noi in
tard, iar nu vom rezolva nimic. Este un punct de vedere pe care il
sustin. VA multumesc.

Domnul Mocanu Victor: - Bun, dar n-ati dat nicio solutie.

Domnul Podeanu Aurelian:- Nu pot sd dau eu solutii,
primul pas pe care trebuie s5-l facem este sd preluSm ?ntr-adev5r
cu nigte amendamente, cu nigte oameni care sd se implice.

Domnul Mocanu Victor: - Nu putem sd lSsdm numai
structura operativ5 a Consiliului Judetean sE preg5teasc5 acest
material, trebuie sd fie gi reprezentanti ai Consiliului Judetean.



25

Domnul Neagu Petre Emanoil: - NouS ne place sE ne
auzim vorbind. StEm de aproape o ord 9i pierdem timpul. Haideti
sE lu5m o hotdr6re. Haideti si hotdr6m ca fiecare grup sd aib5 un
reprezentant gi impreund cu executivul Consiliului Judetean sH
demardm procedura, sE vedem ce se int6mpl6 gi aga intr-adev5r
avem o solutie corectS.

Domnul Popescu D. Ion: . Grupul PDL va comunica
Consiliului Judelean luni la ora B0o persoana desemnat5.

Doamna Dumitra Drighici: - SE inteleg cH v-ati insugit
propunerea domnului Neagu?

Doamna Tudor Mariana: - Tot luni grupul PNL va comunica
Consiliului Judetean reprezentantul sdu.

Domnul Rinciog Dan: - Si grupul PSD va comunica luni
reprezentantul sdu in comisie.

Domnul Mocanu Victor: - Sunteti de acord ca
reprezentantul fiecirui grup sH fie trecut intr-o hot5rdre de
consiliu pe care s-o aprobim ast5zi gi luni sH se nominalizeze
persoanele care aldturi de executiv sE demareze procedurile de
realizare a protocolului?

Doamna Oprea Mirela: - Vom scrie in hotdrdre
reprezentantul grupului de consilieri judeteni PNL, reprezentantul
grupului de consilieri judeteni PDL, reprezentantul grupului de
consilieri judeteni PSD.

Toti consilierii judeteni prezenti la gedint6 au fost de acord cu
propunerea domnului Pregedinte ca prin hot5rdre sd fie stabilit5
comisia care sd pregSteascd protocolul de predare preluare a
Spitalului Judetean de Urgent5 Buz5u de cHtre Consiliul Judetean
Buz6u, aprob6nd-o, prin vot deschis, cU 31 de voturi ,,pentru"
( 30 de consilieri judeteni gi Pregedintele Consiliului Judetean
Buzdu).



26

Domnul Mocanu Victor: - Am luat aceastd hotSrdre, luni
dimineata rog fiecare grup de consilieri judeteni, sE prezinte,
numele, prenumele consilierului judetean care va face parte din
aceast6 comisie gi cred eu cE pdn5 in 10 august sE avem o gedintS
extraordinar5, dar vd consult dacS dupd 1 august sau inainte de 1
august sd avem o geding5 extraordinar5 Tn care sH aprob5m gi sE
dezbatem 9i statele de functii pentru Consiliul Judetean gi
subunitdtile Consiliului Judetean dup6 Ordonanta noud aprobatd
de Guvern. Spuneti dacd vreti sE 'facem vinerea urm5toare o
gedint5 extraordinard gi sE lSsdm gedinta ordinar5 pe 30 sau 31
august?

Doamna Tudor Mariana: - Este bine ?g?, s5 facem o
gedint5 extraordinar5 vinerea viitoare pe 30 iulie d.c., dar v-am
ruga ca miercuri sE avem gi noi toate proiectele de hotdrdre.

Domnul Mocanu Victor: - Ca urmarea a epuiziri i ordinii de
zi, declar inchise lucr5rile gedingei noastre de ast5zi. Urmeazd sd
ne intdlnim in gedintd extraordinar5 vineri, 30 iulie a.c.

Lucr5rile gedintei au lua sf6rgit.
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